
PROTOKÓŁ  Nr 2/2015 
posiedzenia Komisji  Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

które odbyło się w siedzibie dyrekcji  
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach 

 w dniu 24 lutego 2015 roku, godz.12.00 
 
 
Przewodniczący Komisji  -  Marian Wikło 
Protokolant                        -  Małgorzata Dróżdż 
 
  
Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie. Powitał radnych i zaproszonych gości. Listy 
obecności stanowią załącznik Nr 1 i Nr 2 do protokołu. W posiedzeniu uczestniczyło  
7 członków Komisji na ustawową liczbę 9, co stanowi quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

 
Następnie przedstawił porządek dzienny posiedzenia: 
 

1.  Informacja na temat budowy Zakładu Opiekuńczo – Leczniczego w Pionkach. 
 2. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 
W/w porządek dzienny posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 
 

Przystąpiono do realizacji 1 pktu porządku dziennego posiedzenia – informacja na temat 
budowy Zakładu Opiekuńczo – Leczniczego w Pionkach. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Aleksander Gawlik poinformował, że prace budowalne w 
ZOL-u są kończone. Obecnie są malowane ściany, kładzione są na piętrze podłogi,  robione 
są łazienki. Zatem ,jak założono, do końca czerwca inwestycja zostanie zakończona.  

Poinformował, że jeszcze w tym tygodniu zostanie ogłoszony przetarg na 
wyposażenie ZOL-u. Koszt wyposażenia szacuje się na 1.800.000 zł. Rozstrzygnięcie 
przetargu odbędzie się przed Świętami Wielkanocnymi.  

Następnie poinformował, że już występuję do NFZ, żeby od 1 lipca br. został 
powiększony kontrakt na ZOL. Stara się żeby kontrakt obejmował 86 łóżek a nie, jak do tej 
pory, 21. 

Stwierdził, że zainteresowanie ZOL-em jest duże. Sądzi, że pacjenci będą. Tym 
bardziej że powstał nowoczesny, bardzo ładny obiekt o wysokim standardzie.  
Poinformował, że firma Pana Perłowskiego, wyłoniona w przetargu, wykonuje prace zgodnie 
z harmonogramem. Pozostało dwa miesiące na wyposażenie ZOL-u w sprzęt. 

Poinformował, że kolejną inwestycją którą chce realizować to modernizacja szpitala.  
 
Radny Tadeusz Nowicki zapytał, czy wyposażenie ZOL-u w sprzęt należy do planu prac tej 
firmy Pana Perłowskiego.  
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Aleksander Gawlik poinformował, że nie. To będą robić  
sami. Pani kierownik Jolanta Oko na bieżąco wszystko uzgadnia, organizuje, nadzoruje. 
Wyposażenie ma spełniać wysokie standardy. Stwierdził, że celem jest aby w ZOL-u  
stworzone zostały pacjentom warunki domowe.  
ZOL posiadać będzie 86 łóżek w dwuosobowych salach, będą sale wypoczynkowe, także z 
kominkami. Znajdować się będzie w ZOL-u winda osobowa i towarowa.  



 2

Radny Wincenty Lipka zapytał czy prace idą zgodnie z harmonogramem, oraz jakie jeszcze 
prace pozostały do wykonania.  
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Aleksander Gawlik poinformował, że prace są 
prowadzone zgodnie z harmonogramem, terminowo. W innym przypadku wykonawca nie 
otrzymywałby wynagrodzenia. 
Do zrobienia pozostały jeszcze prace wykończeniowe. Na zewnątrz pozostało rozplanowanie 
ziemi, wykonanie nasadzeń , ogrodzenia, zainstalowania oświetlenia.  
 
Radny Zdzisław Mroczkowski poinformował, że przetarg na budowę ZOL-u został 
rozstrzygnięty na niższą cenę. Czy wykonawca nie ma zbyt wielu korekt.  
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Aleksander Gawlik poinformował, że na wykonanie 
inwestycji planowano kwotę 9.936.000 zł, natomiast w przetargu wyłoniono wykonawcę 
który zobowiązał się wykonać inwestycje za kwotę 5.807.000 zł. Zatem różnica była bardzo 
duża. W związku z tym obawiał się o jakość wykonania. Jednak dokładnie firmę sprawdził i 
osobiście jest bardzo zadowolony ze świadczonych przez nią usług.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, czy w ramach umowy jest przewidziany okres 
gwarancji po zakończeniu inwestycji.   
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Aleksander Gawlik poinformował, że jest okres gwarancji. 
Zgodnie z przepisami  wynosi on 3 lata. Jest też rękojmia.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, czy wykonawca posiada polisę ubezpieczeniową.  
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Aleksander Gawlik poinformował, że tak na prawie 300 
tys. zł.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
Informacj ę dyrektora SPZZOZ w Pionkach na temat budowy Zakładu Opiekuńczo – 
Leczniczego w Pionkach Komisja przyjęła. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 2  pktu porządku dziennego posiedzenia – sprawy różne i wolne 
wnioski. 
 
Radny Tadeusz Nowicki poprosił o informacje na temat środków z RIT-u w zakresie 
ochrony zdrowia.  
 
Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Piotr Kozubek poinformował, że 
odbyło się spotkanie dotyczące głównie kwestii, czy włączyć grójeckie do RIT-u 
mazowieckiego. W spotkaniu udział wziął marszałek Ruszczyk.  
Poinformował, że Grójec do RIT-u zgłosił niewielkie potrzeby i właściwie było pytanie 
marszałka o opinie w sprawie włączenia Grójca, ale praktycznie decyzja na tak już zapadła. 
Reasumując spotkanie zakończyło się tym, że prezydent Radomia Radosław Witkowski 
stwierdził, że prześle pismo do marszałka z pytaniami, uwagami, zastrzeżeniami jakie na 
spotkaniu się pojawiły. Główne zastrzeżenie zgłosiła pani dyrektor Luiza Staszewska, że 
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Grójec zostanie do RIT-u włączony z tymi niewielkimi potrzebami, a potem te potrzeby się 
rozrosną.  

Poinformował, że RIT jest jednym projektem. Marszałek Ruszczyk informował, że nie 
będzie konkurencji pomiędzy podmiotami wewnątrz RIT-u jeżeli wszystkie podmioty spełnią 
warunki jakie zostaną założone. Stwierdził, że na Mazowszu są dwa RIT-y które mówią o 
potrzebach służby zdrowia tj. ostrołęcki i radomski. Zatem  w ramach działania 9.1 
dotyczącego służby zdrowia będzie konkurencja między tymi dwoma RIT-ami. RIT jest 
traktowany jako jeden projekt czyli miasto Radom z przyległościami zgłasza projekt.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, czy znana jest końcowa kwota tego RIT-u. 
 
Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Piotr Kozubek poinformował, że 
mówi się o kwocie około 180 mln. zł, ale ostatecznie jeszcze nie wiadomo.  
Poinformował, że do końca marca ma powstać w Ministerstwie Zdrowia Komitet Sterujący, 
który zaopiniuje złożone projekty w terminie do końca czerwca. Decyzje ostateczne będzie 
podejmował Zarząd Województwa Mazowieckiego, który określi także warunki, kryteria  
konkursu.  
 
Radny Waldemar Trelka stwierdził, że rozumie iż dzisiaj do RIT-u radomskiego aplikują 
wszystkie szpitale z byłego województwa radomskiego  
 
Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Piotr Kozubek poinformował, że jeśli 
zostanie włączony Grójec to praktycznie RIT obejmie cały obszar byłego województwa 
radomskiego.  
 
Radny Waldemar Trelka poinformował, że na początku RIT był dla miasta Radomia i 
powiatu radomskiego.  
 
Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Piotr Kozubek poinformował, że 
mimo iż koncepcja była taka jak radny przedstawił to na konwencie starostów podano 
informację iż do RIT-u przypisane są prawie wszystkie powiaty województwa. Nieprzypisane 
do żadnego RIT-u są tylko dwa powiaty.  
 
Radny Tadeusz Nowicki zapytał jakie lata obejmuje realizacja RIT-u. 
 
Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Piotr Kozubek poinformował, że 
2014-2020.  
Powiat radomski wpisał realizację swoich projektów w latach 2015-2018. 
 
Radny Waldemar Trelka poinformował, że ma pierwszą propozycję sprzed roku w której to 
szpital w Iłży zaproponował zadanie  na kwotę 10.300.000 zł z czego dofinansowanie z RIT-u 
miało wynosić 8.240.000 zł. Szpital w Pionkach zaproponowały zadanie na kwotę 13.672.000 
zł. Zapytał jaka teraz jest najbardziej aktualna propozycja ze strony Starostwa Powiatowego. 
 
Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Piotr Kozubek poinformował, że 
propozycja nie zmieniła się, jest taka sama jak rok temu.  
 
Więcej spraw nie zgłoszono. 
 
Następnie członkowie Komisji dokonali wizji lokalnej budynku ZOL-u.  
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Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenia Przewodniczący zamknął 2 
posiedzenie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej o godz. 13.30. 
 
 
 
 Protokołowała:                                                                      Przewodniczący Komisji 
 
Małgorzata Dróżdż                                                                     / - / Marian Wikło 
 

 

 


